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SKEI   Ljubljana 
 
 
Zadeva: Poročilo za meseca september in oktober  2007 . 
 
 
 
 
Pridobivanje novih članov se je v poletnih mesecih popolnoma ustavilo. Pri tem, ne moremo 
kriviti sindikalnih zaupnikov pač pa je vzrok v samem letnem času.  
Zelo se trudimo, da bi v  podjetju Rotomatika  v Sp. Idriji oživili delo sindikata. Pred časom je 
bil organiziran sestanek katerega sta se udeležila tudi sekretar SKEI Albert Vodovnik in 
predsednica SKEI Slovenije Lidija  Jerkič.  Na tem sestanku je bilo s strani  vodilnih v 
podjetju obljubljeno marsikaj kar pa je že naslednji dan odnesla reka Idrijca oziroma  glavni v 
podjetju. Tudi udeležba s strani  SKEI Slovenije ni pripomogla k oživitvi sindikata, sami pa 
smo še bolj nemočni. 
Trenutno se kaže zanimanje s strani delavcev ali  bo uspešno  pa bomo šele videli. 
 
Pristopili smo k  akciji zbiranja sredstev za poplavljence in nakazali  denarna sredstva. 
 
Redno sklicujemo IO SKEI Idrija-Cerkno kjer obravnavamo tekoče zadeve. Pripravljamo se 
tudi na  protestni shod v Ljubljani.  Na zadnjem sestanku sindikalnih zaupnikov smo razdelili 
material in se dogovorili kako obveščati delavce o odhodu na protestni shod v Ljubljano. 
 
Sklicali smo tudi komisije, ki delujejo pri  SKEI  OO Idrija Cerkno. Pregledali smo delo ter 
razmišljali kako bi vse to še izboljšali in pritegnili  več mladih. V glavnem jih zanima samo 
šport pa še ta največ na domačem  področju. 
 
V začetku  septembra smo organizirali seminar za člane sindikata, ki je bil  v Cerknem. 
Seminar je bil dobro pripravljen in obiskan. Žal nam je  bilo ker  je odvetnica zaradi  delovnih 
obveznosti  odpovedala  udeležbo. 
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